
SCHRIFTELIJKE VRAAG

nr. 166
van KRISTOF SLAGMULDER
datum: 18 februari 2020

aan BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

Vlaamse Regering  -  Veiligheid informaticasystemen

In 2018 onderzocht het Brusselse gerecht een mogelijke computeraanval bij de politie, 
die nooit bekend is geraakt. Ook andere overheidsdiensten werden reeds het slachtoffer 
van malafide hackers.

1. Werden de informaticasystemen van de Vlaamse Regering de voorbije vijf jaar 
gehackt? Zijn er pogingen daartoe geweest? Zo ja, graag van beide een overzicht 
per jaar.

2. Zijn er de voorbije vijf jaar pogingen geweest door veiligheidsdiensten, of instanties 
van andere staten om toegang te krijgen tot deze informaticasystemen? Zo ja, over 
welke landen gaat het? Welk gevolg werd daaraan gegeven?

3. Werd er gevoelige informatie gestolen? Zo ja, heeft men zicht op de informatie die 
ontfutseld werd? Welke stappen werden daarna ondernomen?

4. Werden er hackers in zowel binnen- als buitenland geïdentificeerd? Zo ja, welk 
gevolg werd daaraan gegeven?

5. Welke extra maatregelen zal de minister ter zake nemen?

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Jan Jambon (182), Bart Somers (166)



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 166 van 18 februari 2020
van KRISTOF SLAGMULDER

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door de heer Jan Jambon, minister-
president van de Vlaamse Regering en Vlaams minister van Buitenlandse Zaken, Cultuur, 
ICT en Facilitair Management.


